

金禧院慶話劇 6/1/2007 Golden Jubilee Anniversary Drama



院長馮國培教授於話劇公演前致歡迎辭。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, delivered the welcoming remarks before the show.

院長馮國培教授致送紀念品予金禧院慶話劇籌委會主席兼監製殷巧兒校友。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenir to Ms Lina Yan, Chairlady of the College Golden Jubilee Anniversary Drama



Organizing Committee and Executive Director of the Drama.



金禧院慶話劇籌委會主席兼監製殷巧兒校友致謝辭，感謝台前幕後所有參與及協助話劇的人士。
Ms Lina Yan, Chairlady of the Golden Jubilee Anniversary Drama Organizing Committee and Executive Producer of the Drama, expressed deepest thanks to all participants, performers and helpers of the drama.

院長馮國培教授致送紀念品予金禧院慶話劇導演之一林潔儀校友，另一位導演為馮祿德校友。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenir to Ms Linda Lam, one of the Directors of the College Golden Jubilee Anniversary Drama, the other director is Mr L T Fung.



院長馮國培教授致送紀念品予金禧院慶話劇編劇梁承謙校友（一休）。
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenir to Mr S H Leung (Yatyau), Playwright of the College Golden Jubilee Anniversary Drama.

書院校董會副主席、五十周年校慶活動指導委員會副主席、書院基金會主席兼校友會會長張煊昌博士致送紀念品予金禧院慶話劇總顧問蔡錫昌先生。
Dr Thomas H C Cheung, Vice Chairman of the College Board of Trustees and Steering Committee on 50th Anniversary Celebration, Chairman of the College Endowment Fund Committee and President of the College Alumni Association, presenting souvenir to Mr Hardy Tsoi, Advisor of the Drama.



嘉賓、演員及籌委在公演前與劉遵義校長合照。
Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor, had a photo with the College Golden Jubilee Anniversary Drama Organizing Committee members, performers and guests.